
Vragen van de SP over Geluidskaart Hilversum 
 

Geacht college, 

 

Op 21 maart heeft de SP vragen gesteld over de geluidskaart Hilversum, en het 

vaststellen (of nog niet vaststellen) van een actieplan.  

We hebben hierop nog steeds geen antwoord mogen ontvangen. 

We verzoeken het college om in de raadsvergadering van 16 juni de vragen te 

beantwoorden. 

Ter overvloede (verkort) de vragen zoals ze in iBabs staan: 

Op 19  juli 2017 verzond het college de raadsinformatiebrief 2017-45, 'inzake 

vaststellen geluidskaart Hilversum 2016'. 

Daaruit bleek dat voor 16.649 woningen een geluidsniveau van 55 dB of meer 

werd gemeten. Het grootste deel daarvan komt door wegverkeer, het overige 

door railverkeer (of een combinatie van beiden).   

Als vervolgactie kondigde het college aan een actieplan ' Geluid 2018 ' op te 

stellen voor de aanpak van de geluidknelpunten. Deze zou via een verruimde 

procedure (in participatie met bewoners) worden opgesteld. 

Uiterlijk 21 maart 2018 zou dit moeten worden vastgesteld door het college.  

De SP-Hilversum stelt vast dat er nog geen actieplan ter inzage is gelegd - laat 

staan vastgesteld. Wij stellen daarom de volgende vragen:  

 Wat veroorzaakt de vertraging in het opstellen van het (concept) actieplan?  

 Wanneer kan het (concept) actieplan ter inzage worden gelegd? Wat is de 

nieuwe 'uiterlijke' termijn?  

 De raadsinformatiebrief spreekt over een 'uiterlijke' datum van 21 maart. Is 

dit een wettelijke bepaalde datum? Wat zijn de gevolgen van het nog niet 

vaststellen van het actieplan voor die datum?  
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